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NMC
 Hoe ziet de gemeente de rol van het NMC? Het aantal taken is de afgelopen 

decennia gegroeid. Is deze ontwikkeling in lijn met de opvatting van de gemeente? 
Heeft er een evaluatie plaatsgevonden hoe het NMC haar taken vervult heeft de 
afgelopen jaren?

 Waarom nu al kredietvoorstel? Eerder is aangeven dat eerst een visie opgesteld 
wordt en vervolgens krediet en ontwerp. Of is die visie wel al beschikbaar?

 Er wordt in her voorstel gehint op de uitbreiding van het NMC met een (beperkte) 
horecafunctie. Wat moet hiervoor geregeld worden? Hoe kijkt het college hier 
tegenaan? 

 Kan er eventueel samengewerkt worden met omliggende horeca?
 Waar is de extra €20.000,- voor uitbreiding extra inkomsten voor bedoeld? Kunnen 

hiervoor ook gesponsorde bedragen gebruikt worden?
 Wat zijn de huidige kapitaallasten en onderhoudslasten voor het NMC?
 Wat is de status voor de aanvraag Unesco? Wanneer is er meer bekend?
 Het inzetten op nieuwe vrijwilligers is heel optimistisch. Is het ook mogelijk om de 

taken uit te laten vullen door beroepskrachten?


